BAUER anD HOCKEY CANADA PRESENT THE

20 NIRTE'AMICANADA
VESIEN=/A=M/ASK GORTEST

®
-

Il

Two winning designs will be worn by Team Canada’s goaltenders at the 2011 IIHF World Junior Championship.
Winners will also receive their own custom painted Bauer mask, autographed by members of Team Canada.
MAIL TO: Hockey Canada 801 King Edward, Suite N204 Ottawa, ON K1N 6N5 ATTN: Bryan Swain

NAME: AGE:
STREET: CITY: PROVINCE: POSTAL CODE:
TEL: EMAIL:

* All designs are property of Bauer and Hockey Canada. Participants must be Canadian residents, 18 years old or younger. No purchase necessary. For more info visit;
* Winners allow their names and locations to be used for promotional purposes. Entry Deadline: November 19th, 2010. www.HockeyCanada.ca
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Les dessins des deux gagnants seront reproduits sur les masques que porteront les gardiens d’Equipe Canada au Championnat mondial junior
2011 de I'lIHF. Les gagnants recevront également leur propre masque Bauer peint a la main et signé par des membres d’Equipe Canada.

POSTEZA : Hockey Canada, 801 King Edward, porte N204 Ottawa, ON KIN 6N5 A/s de : Bryan Swain

NOM : AGE :
RUE : VILLE : PROVINCE: CODE POSTAL :
TEL. : ADRESSE ELECTRONIQUE :

*Tous les dessins sont la propriété de Bauer et de Hockey Canada. Les participants doivent &tre résidants canadiens et agés de 18 ans ou moins. Aucun achat requis.  Consultez le www.HockeyCanada.ca
* Les gagnants acceptent que leur nom et leur lieu de résidence soient utilisés a des fins promotionnelles. Date limite d’inscription : 19 novembre 2010. pour plus d’informations.



